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Stammans öppnande 
Erik Ridderstolpe, ordförande i brf Mattbandet hälsade välkomna och öppnade mötet. 

Godkännande av dagordningen 
Stämman beslutade godkänna dagordningen. 

Val av stämmoordförande 
Stämman utsåg Ove Schramm till stämmoordförande 

Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare 
Ove Schramm anmälde Lars Eriksson till protokollförare. 

Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 
Stämman valde Tobias Wedin och Gunnar Wormbs till protokolljusterare tillika rösträknare. 

Fråga om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst 
Stämman förklarades stadgeenligt utlyst. 

Fastställande av röstlängd 

Stämman beslutade att röstlängden fastställdes till 50 röstberättigade varav 4 med röster via 
fullmaktsgivare. 

Föredragning av styrelsens årsredovisning 
Föreningens årsredovisning var tidigare utskickad. Stämmoordförande föredrog innehållet 
varvid frågor ställdes vilka besvarades av styrelsen. Stämman beslutade att lägga 
årsredovisningen till handlingarna. 

Föredragning av revisionsberättelse 
Stämman beslutade efter föredragning att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 
Stämman beslutade fastställa resultat- och balansräkning. 

Beslut om resultatdisposition 

Stämmoordförande presenterade resultatdispositionen vilken fastställdes av stämman. 
Stämman beslutade att behandla resultatet sa att till yttre fonden avsätta 1 000 000 kr samt 
uttag ur yttre fond om — 2 726 034 kr. I ny räkning balanseras - 89 672 451 kr vilket ger en 
ansamlad förlust om -91 398 485 kr. 

Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 

Stämman beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för det gångna 
räkenskapsåret. 

Fråga om arvoden för styrelseledamöter, revisorer och valberedning för nästkommande 
verksamhetsår 
Ett förslag till arvoden för kommande verksamhetsår var utskickat. Förslaget är att nivå på 
arvoden fortsatt ska vara i nivå med föregående verksamhetsår, vilket sammantaget innebär en 
summa på 375 000 kr. Förslaget fördelar sig enligt följande:
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- Styrelsen arvoderas med 1500 kr/Igh/ar, vilket ger ett samlat arvode om 352 500 kr plus 
sociala avgifter. 

- Föreningens lekmannarevisor arvoderas med 5000 kr plus sociala avgifter 
- Valberedningen arvoderas med 7500 kr plus sociala avgifter för sammankallande, med 5000 
kr plus sociala avgifter för övriga två ledamöter 
- Föreningens auktoriserade revisor arvoderas enligt löpande räkning (uppskattas till ca 25 000 
kr). 

Stämman beslutade i enlighet med förslaget. 

Val av styrelseledamöter och suppleanter 

PH Magnusson presenterade valberedningens förslag att följande personer ska ingå som 
ledamöter och suppleanter i föreningens styrelse: 

Namn uppdrag val fastighet 
Niklas Hansson ledamot år I av 2 MBI 
Gunnar Wormbs ledamot omval 2 ar MB3 
Lena Lundgren ledamot omval 2 ar MB3 
Erik Ridderstolpe ledamot omval 2 ar MB2 
Johan Klefbom ledamot ar I av 2 MB3 
Cecilia Palmgren ledamot ar I av 2 MB3 
Richard From ledamot ar I av 2 MBI 
Jérgen Sundsten ledamot ar I av 2 MB2 
Petter Järn ledamot nyval 2 ar MB3 
Ahmed Salih ledamot nyval 2 ar MB2 
Lars-Erik Svärdbäck suppleant omval 2 år MB3 
Anna Thulin suppleant nyval 2 år MB2 

Josef Belloni Sahlin har anmälts som representant för kollektivhusföreningen. Ingen 
representant för hyresgästerna har anmälts. Dessa representanter har rätt att delta vid 
styrelsens möten utan beslutanderätt och utses på ett år. 

Stämman beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Valberedningen presenterade följande förslag till revisorer och revisorssuppleanter: 

Namn uppdrag val fastighet 
Per Engzell auktoriserad revisor omval | år extern 
Göran Andersson revisorssuppleant omval I år extern 
PH Magnusson Brf-revisor nyval | ar MBI 
Astrid Hofslagare suppeleant nyval I år MB2 

Stämman beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

Val av valberedning 
Ett förslag till valberedning presenterades med följande sammansättning 

Namn uppdrag val fastighet 
Martin Vilcans sammankallande omval | ar MB2 

Helena Klaffert ledamot omval | ar MB3 

Ann-Margret Dovhage ledamot nyval | ar MBI 

Stämman beslutade i enlighet med förslaget. 
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$ 17. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem anmält ärende 
enligt 348 

a) Motion angående yrkande att få bygga takterass (Malin Brede och Per Bergström) 
Styrelsen har diskuterat motionen och till stämman lämnat ett yttrande att i avvaktan på 
förberedelser för installation av solceller på taket avslå motionen. Förslaget diskuterades och 
olika synpunkter lämnades kring den fortsatta beredningen. 

Stämman beslutade att avslå motionen. 

b) Proposition om att ge styrelsen mandat att vid behov och efter övervägning hyra ut 
gästlägenheten på Lehusens gränd 4 till kontorslokal. Förslaget diskuterades och flera 
synpunkter lämnades för och emot förslaget. Efter en provomröstning fick votering 
genomföras med röstkort. Efter två omröstningar utföll resultatet bägge gånger lika varvid 
stämmoordförande fick tillämpa lottning. Lottningen utföll till att godkänna styrelsens förslag. 

Således biföll stämman styrelsen förslag. 

$18. Stämmans avslutande 

Stämman riktade ett varmt tack till avgående ledamöter Ann-Margret Dovhage, Britta 
Sjöblom, Fanny Carlstedt och Fredrik Boqvist för deras insatser i styrelsen. En symbolisk 
gåva överlämnades som tack. 

Därefter förklarade stämmoordförande Ove Schramm mötet för avslutat och tackade 

mötesdeltagarna för deras medverkan. 

Vid protokollet 
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Tobias Wedin Gunnar Wormbs 
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